
JN 6 2'*5 44
7

GLADDEN described WILSON as a white ma’ 
feet eight, media:; build $ 155 to I/O pounds? pra' 
age 46$ with a red ruddy complexion,. WILSON is ; 
partial tovcCla and Coca-Go]ac
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date of transcription 8-21-78

LUKE JOSEPH BRODERICK, 1206 Hammer Smith Lane, 
Ocean Springs, Mississippi, telephone number 875-1604, 
was advised of the identity of the interviewing Agent 
and the nature of the interview. BRODERICK stated 
that he is the manager of the Angle Inn Restaurant 
and Lounge, Highway 90, Ocean Springs, Mississippi.

BRODERICK
was bom 
years of college

a white male, stated that he 
L and has completed three

BRODERICK stated that he is acquainted with 
BILL WILSON, who has been coming to the Angle Inn 
for approximately two months as a customer. BRODERICK 
stated that late on the night of August 16, 1978, 
he, BRODERICK, came to the Angle Inn and WILSON was 
sitting at the bar and had been drinking Draft Beer 
and was half drunk. BRODERICK stated he started 
talking to WILSON and WILSON said that he, WILSON, 
knew more about the MARTIN LUTHER KING assassination 
than people thought. WILSON started telling 
BRODERICK about how someone else bad shot KING other 
than EARL RAY. WILSON was describing the other 
assassin in the third person. BRODERICK stated that 
after WILSON talked for a few minutes, he, BRODERICK, 
realized that WILSON was actually talking about himself 
shooting KING. When he questioned WILSON on this, 
WILSON stated "I definitely shot him. I was 50 feet 
away. I blew that nigger shit away”. WILSON stated 
that he had flown to Memphis, Tennessee, in a private 
plane and he stated that he had shot KING from approxi­
mately 50 feet away while standing on the ground. 
WILSON told BRODERICK there were more people involved 
than himself and that firecrackers and other shots 
were going off at the time he shot KING. He stated 
that RAY was a scapegoat in this conspiracy.

WILSON stated that he was turning himself 
in to an old friend of his, GENE (last name unknown), 
who is the Sheriff of Shelby County. WILSON told

interviewed on JLl?rZL_—ctP<LQIIILj>PJ;kD£s^ # Jackson 62-544

by SA HARRY H. CARPENTER/kbn
9

Date dictated-8W21~78
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Dote of tron scription _ August 21, 1978

DOROTHY RUTH WOODSIDE, 203 Morris Noble Road, 
Ocean Springs, Mississippi, telephone number 875-4721, was 
advised of the identity of the interviewing Agent and the 
nature of the interview. WOODSIDE stated that she is a part­
time bartender at the Angle Inn Restaurant and Lounge located 
on Highway 90 in Ocean Springs, Mississippi. She stated 
she works full time as an accountant at Ingalls Shipbuilding 
Division of Litton Industries, Pascagoula. Mississippi. 
WOODSIDE is a white female, born and has a '
high school education plus graduating trom business college.

WOODSIDE stated that she does know BILL WILSON, and 
she has talked to him numerous times at the Angle Inn. She 
stated that she dated WILSON one time and has seen him once 
or twice at his apartment.

WOODSIDE stated that at approximately 1:00 AM on 
August 18, 1978, WILSON came to the Angle Inn. WILSON talked 
to LUKE BRODERICK, the owner of the Angle Inn. While WILSON 
was conversing with BRODERICK, WOODSIDE joined the conversation. 
She stated that at the time WILSON was talking, he had had 
several beers but was not drunk, but the longer he talked and 
drank, the more inebriated he became. WOODSIDE stated that she 
heard WILSON say, "I'm the man that shot MARTIN LUTHER KING. 
I have had this on my conscience for ten years. I wanted to 
get it off my mind." She stated that WILSON stated that he 
had a green airplane he had flown in to Memphis, Tennessee, 
at the time he killed KING. She stated that the reason he was 
going to surrender himself to authorities was that he had just 
renewed his pilot's license and that he knew he would be caught 
as a result of his pilot's license. WILSON showed this pilot's 
license to BRODERICK. WOODSIDE stated that she remembers 
WILSON saying that he was looking through a window or over a 
windowsill at the time he shot KING. He stated that after he 
shot KING, there was a series of bangs or shots but WILSON 
stated that he was the one that actually shot KING. She stated 
that WILSON said he was going to turn himself in to the Sheriff 
of Shelby County, Tennessee, and that WILSON started crying at 
the end of the conversation. WOODSIDE stated that BRODERICK 
said that he believed WILSON was telling the truth, but WOODSIDE 

--------- dJaL-not-Mreli.nve—harm,--------------------------------------------------------------------------------

Interviewed on 8/19/78 o,Ocean Springs, Mississippi^,,. # Jackson 62-544

by SA HARRY H. CARPENTER/kbn/mae__________ Do,e dictofed 8/21/78________
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Sometime during the conversation, WILSON had 
stated that he had at one time been a pilot for Governor 
CUFF FINCH, the Governor of Mississippi. He stated he had 
flown FINCH during FINCH’s gubernatorial campaign. WILSON 
also stated that he had flown at one time with the original 
Flying Tigers.

WOODSIDE stated that WILSON has been dating a friend 
of hers, RITA HERRINGTON, who resides on Fountaine Lane in 
Biloxi, Mississippi, telephone number 374-5311. HERRINGTON is 
employed as a waitress at the Ramada Inn in Biloxi. HERRINGTON's 
son, HOWARD HERRINGTON, supposedly accompanied WILSON to New 
Orleans at one time.

WILSON also stated that he had been assigned to 
Keesler Air Force Base, Biloxi, Mississippi, at one time, and 
she, WOODSIDE, had the impression that he was in the military 
at this time.

12
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Dole ol transcription 8/24/78

Approximately 6:45 p.m., SA BENJAMIN F. GRAVES 
observed a green 1'Iymouth, bearing a Jackson County, 
Missises y^pi, 15 co ar. c tag, stop in iront of Imo Holiday 
Inn located on lb S. Highway 90, Gulfport, Mississippi* 
A white inale wan driving Cue vehicle and a white male 
was sitting on the passenger side of the vehicle* The 
individual on ths passer-ger side got out of the vehicle 
and it ’was observed that he was wearing a blue shirt and 
checked trousers find he was approzlirately 45 years of age, 
5 feat 10 incites in height, and weighed about 150 pound;;. 
This individual entered trie lobby of the motel.. The 
driver of the vehicle narked the vehicle on the went end 
of the motel and walked to the front door of the motel*

Father FAaNON thereafter entered the motel and talked
with WILSON in the lobby.

Interviewed on, 8/18/78 □(Gulfport Mississippi_____ me * Jackson 62-544 ,

SA BENJAMIN F, GRAVES /blc_________ Dote diclalod___8/24/78
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Dote of transcription
8/25/78

BURGESS AUDIE WILSON, JR., who was accompanied by 
Father NOEL Fz.NNGN. Pastor, St. Elizabeth Seton Catholic 
Church, Ocean Sprints, Mississippi, was contacted at the 
entrance or the Holiday Inn, U. S. Highway SO, Gulfport, 
Mississippi, approximately 6:50 p.m. WILSON was advised 
of the identity ox SA BENJAMIN F. GRAVES and he was asked 
if he were BURGESS AUDIE WILSON and he acknowledged that 
he was WILSON and further stated that lie was a junior.

WILSON was advised that Sheriff GENE BARKSDALE 
of Memphis, Tew-Cssee, was not at the route! to meet him; 
however, FBI Agents wove, there and desired to talk with 
him, particularly about his daughter*:; supposedly having 
driven a white Mustang from Kansas City, Missouri, to 
Memphis, Tennessee. No stated he had no information to 
furnish the FBI.

WILSON rtiauSmu as to whether or not be was under 
arrest -and he was adv it'ad that he was not under arrest. 
WILSON e-ummuntad ha was not goiup. to give any one any trouble,, 
He was asked it h< bad ‘'uy v'capm:' on bx'.i 'ad lie stated Be 
did not ar>d that SA. G1LA?es could search him if ha f..o desired. 
WILSON was then “patted down“ and no weapons were felt on 
his body.

WILSON commented that he and Father FANNON bad been 
to the motel at 9:30 a.m. on August 18, 1978. and again at 
6:30 p.m. on August 18, 1978, to see Sheriff BARKSDALE and 
the Sheriff had lied to them.

WILSON then asked Father FANNON if he would drive 
him back to the place he had been picked up and Father FANNON 
agreed to do so.

WILSON was again advised that FBI Agents were at the 
motel and were still willing to talk with him and he reiterated 
that he had nothing to say to the FBI and, as he departed, 
commented that the FBI, in the past, had harassed his father 
without any explanation.

Interviewed on, 8/18/78 . Gulfport, Mississippi Fi)a * Jackson 62.-544

u SA BENJAMIN F. GRAVES /blc Oolo dietoted_________8/24/78

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to your agency; 

it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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WILSON and Father FANNON thereafter left the area
of the Holiday Ina in Father IWJON's 1976 Plymouth bearing 
Jackson County, Mississippi, license JAH 637, and proceeded 
east on U<, S. Highway 90e

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176
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BFG/blc 
1

The following investigation was conducted by 
SAs LEON ROSS GRABEN and_BENJAMIN F. GRAVES approximately 
6:50 p.m., August 18, 19/8, at Gulfport, Mississippi:

The Harrison County Sheriff’s Office, Gulfport, 
Mississippi, was requested to determine the identity of 
the individual to whom Jackson County, Mississippi, license 
tag JAH 637 was registered, and the Sheriff’s Office deter­
mined this license tag was issued for use on a 1976 Plymouth 
operated by Revo NOEL FANNON, Post Office Box 979, Ocean 
Springs, Mississippio

16
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

]'j)-.; C vAev. K- -71;

Dore of transcription _8/23/78

Detective KEVIN ALVES, Oau o Springe, Mississippi, 
Police Dcpartrunt; acc.oir.Danieel by Ocron Sprint s Patrolman 
MICHAEL, C pITALO’ end Of lie er" Intern JOHN CHARLES THOMES ON 
arrested BURGESS AUDI?; WILSON, JRtJ also known as ’’BILL”, 
at 7,35 pun., on Argust 13, J 978, while WILSON was a 
passenger in an crtccGoLile driven by reverend ROEL 
MANNON, Rector of St, Elide be tri Seton Catholic Church, 
Ocean Springs, Mississippi. The arrest took p...acc on 
U.S. Highway 90 ar the cast end of the Biloxi Bay Bridge, 
The arrest, was e.’fe<tud without, in cl a cat. and was based 
on infermat-inn ...brained fret; a National Crime Infcrfeaticn 
Center (NCIC) ' hit" indicating that WILSON was wan;.ad 
on a probation violation by the New Braunfels, Texas, 
P otic <?. D cp ci r bu < -n t.

Io mediately after the arrest, WILSON was transport; 
by the Ocean Springs Police co the Ooe ar; Springs Police 
Department- whore he. was precessed for conlln er snt in the 
Ocean Surings GlL'’ Jail;

Detcctjve ALVES advised that after WILSON uac 
brought to tile Ocean Springy Police Dcpartraenb, ho vdm'v :1 
stated on three different occasions without be big pecstier cd 
that he was the run that shot. MALT IN LUTdER KING* AocomLug 
to Detective ALVES, WILSON referred to the Shelby County, 
Teonassee, Sheriff saying that it had been arranged prior 
to this date theft WILSON would give himself up to the 
sheriff. ALVES further advised that WILSON claimed he 
had been a colonel in ths U.S. Air Voice and had flown 
with the Shelby County Sheriff while in the service..

ALVES further advised that WILSON stated lie wears 
to "deal with the FBI". WILSON told ALVES that he would 
talk to the FBI only if "we take him to Memphis to see 
the sheriff of Shelby County where he will talk in front 
of any FBI Agent". WILSON also voluntarily told Detective 
ALVES that the reason he shot MARTIN LUTHER KING was that 
KING was directly or indirectly the cause of the death of 
some member of Wl'LSON’s family.

Interviewed on _ _8/l$/Z$ or Ocyym Jlpriaigs,_^ .; jJackjon_62-544

_ iZtAtjy ^r^k^y^B »_ j k /±ibL n □ 8/21/78Dote chelated----------------i--------'-------------
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KJ)-'/)!' (Hw. 1 1-27-70)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date of transcription 8/22/78^

Fol low in;: the arrest by Gosen Springs, Mississippi,

presence of WILSON and the following items wore con tallied 
therein:

A slip of paper bearing the nmne MAthyiL 304 
Beres fords no ci ty J. i stcd, to1ephone 4 5 5 - 3 765 .

A slip of paper with the name '.JILL CAMPBELL, 
875-4380.

A business card for D/-NIFL D. GUICE, JEM, 
Field Supervisor. Mississippi krobation and Farcin 
Office, Biloxi, Mississippi, telephone 432-2271.

On the. reverse side of the: business card 
was an inked notation 1005 Hickory Hill Lane, C-103, 
Hermitage, Tennessee 37076.

Business card
Represantative, Au stin,

for MAX D. MURRAY, Advertising 
Toxas, American Statcowan.

Business
Craftsman Workshop,

card for DAN LEARNER; telephone 388",9601, 
Hugewater Mall, Biloxi, MissrssAppt,

Business card for DENNIS SuLLIVER, Chief Engineer, 
Red Fox Industries, Incorporation, Hew Iberia, Louisiana, 
telephone number 365-8131.

Business card for LOUIS P. HELM, Realtor, 
Ocean Springs, Mississippi, 875-2098 and 875-0016.

. 8/18/78 Ocean Spr ings, Miss!s s ippp,■ aInterviewed on  .............. — at „—-------—-------- Q—?-------------------------1J. tn I a b

K. P. WHITE-SPUNNER, JR./bjw „ , 8/21/73______________________________________ J-------------- ' J  ----------Dote dictated ——
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Ati in’_d note baring the name BARTOW end CHASE, 
740 Sanscm. Stioctj Philadelphia, Pennsylvania, 19107.

Business card for TRAVIS GARNER, Building 
Officials, City of Ocean Springs, 875-4236.

An inked note ’’State Fann Claims Office, 
Gul fpart,. Mi ns is - ipp i, 896~ 6353”.

Ari ink tel note bearing the name of KARL 
FASOID, 863-4761.

A. payroll, check voucher for WILSON from 
Gulf South Construction Company, Ocean Sparing?;, 
Mississiyui, for the pay ponied ending July 5- 1078, 
and a seevad pay voucher lor the pay period ending 
July lz, 1978.

Bit cmc ss card for L'v z s ? am Oct'" rhe re Cato? err, 
JIM FOLmhOT, Vmmmcl Director, Romm Irreitinny 
8 /b" JU-!-/. ,

A note bearing the name BOB CAZOET, 2L4-521-4195

A bill of sale bearing the
NEV ILL, Cintycn 1 -aka, Tcx a s, Route 4,

none of VERA IL 
Box 620Gt.

A pay-roll voucher for WILSON from Gulf Coast 
Catering Company, Koo Iberia, Louisiana, for the 
period ending June 16, 1978.

A note bearing the name TAD MURRAY, Mona 
Louisiana, 323-7382, or 728-4060c

A credit, bill for Beall’s Department Store, 
Jacksonville, Texas, under the name of BURGESS A. WILSON, 
067001572.

A Veteran's Administration patient data cord 
undef BURGESS A. WILSON, Cany on Lake, Texas, 
card

A business card for Eserman Off-shore Services, 
Incorporation, Golden Meadow, Louisiana, 693-8287.

20
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Veteran's of Foreign Wars (VFW) membership 
card #990998 for 1977 for VTA Post #8573 at Canyon 
Lakes Texas.

A Federal CGrmmmications Conaission radio 
license #6114659, issued to WILSON on September 26, I960.

A business card for Ler-Son International 
Incorporated, Houma, Louis tana.

An inked note bearing the names of STAN 
BULLARD and Jones Builders of Lung Beach, Mississippi,.

A business’ card for BILL WILSON Builders;, 
Solar Sce cns find Doors, Custom Homes, Canyon Lake, 
Texass and 817 East Nucjid. San Antonio, Texas, 

rin g 171' s c. i a 1 S t y

issued by the Federal Aviation Administration,. 
Oklahoma City, Oklahoma, showing BURGESS AUDIE: WILSON, 
JR., of 13125 Herrick Avenue. Grandview, Missouri, 
64030, is authorized to fly single and multi"engine 
1 an d a i rp 1 a n e s.

A Department of Transportation form for a 
bi-annuaJ flight review dated July 18, 1978, giving 
instructor’s name CARL FOWLER, and aircraft piper 
C-152, certificate #542727734, dated September 30, 
1978, to expire July 31,. 1980, showing that subject 
is authorized to fly private aircraft.

A Department of Transportation medical 
certificate first class form signed by Dr. JAMES B. 
MARTIN, Ocean Springs, Mississippi, on A\ionsf^^. 1978, 
giving the examining physician serial as

A receipt from 
dated August 9, 1978, in 
physical.

Dr. JAMES B. MARTIN, #14168, 
the amount of $25 for a flight
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Dale of transcription 8/21/LL

On August 19, 1978, Desk Sergeant LAURA MIZE, Ocean
Springs, Mississippi, Police Department, advised that one 
of the Ocean Springs, Mississippi, Police, Patrolman BOBBY 
RACHUBA had taken breakfast to inmate "BILL'5 WILSON at 
approximately 8:30 a.m., that date at which time Officer 
RACHUBA asked WILSON if he was ready to sign papers waiving 
extradition to the State of Texas on a probation violation. 
According to Desk Sergeant MIZE, WILSON replied that he was, 
but prior to signing any waiver of extradition he wanted 
to talk to the EBI.

interviewed on 8/19/78 n, Ocean Springs, Mississippi # Erickson .62-544.

SA k. p. white-spunner, JR./gah Date dictated —
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Dole of lion scription _____ 8/21/78 _____

Officer BOBBY RACHUBA, Ocean Springs, Mississippi, 
Police Department, advised that at about 8:30 a.in., on 
August 19, 1978, he was delivering breakfast to inmates of 
the Ocean Sprints City Jail. At the direction of Police 
Desk Sergeant LAURA MIZE, he personally asked inmate "BILL” 
WILSON whether he was ready to sign a waiver of extradition 
to the State of Texas. According to Officer RACIIUB/^ WILSON 
replied, "Yes, on one condition, provided I can talk to the 
FBI first."

Intcrvi ewed onJA2/Z8_____ot_Qc_ean Springs, Mississippiie a Jocl;son 62-544

by___ S.A_K. P. WHITE-STUNNER^  JR./.gab________ Dotc dieted J/21/78
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ERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Dale of transcription . _ A’JgUSt 19| 1978

also known as Bill, 
Security Account Number 

information to SA ROYCE

BURGESS AUDIE WILSON, JR. , 
date of birth , Social

, furnished the tollowing
DAVID IUCNIGHT:

Mr. WILSON advised that he was born
at Fulton, Mississippi, and that he resided with his family at 
Golden, Mississippi, until 1936, at which time the family moved 
to Eldridge, Alabama, where he attended school until the eighth 
grade and then went to high school at Carbon Hill, Alabama, 
until 1947.

He advised on May 2, 1947, he entered the U. S. Air 
Force and was discharged in 1950. He stated that after being 
out of the Air Force for approximately eight months he was 
recalled for the Korean War and stayed in until February, 1960, 
at which time he was given an honorable discharge.

He and his wife, BETTY LOU WILSON, moved to Memphis, 
Tennessee, following his discharge, where he worked for 
Prudential Insurance Company for approximately one year. 
After leaving Prudential Insurance Company, he operated a 
laundry and cleaning business in Memphis. During this time, 
he was also in the Tennessee Air National Guard.

He left Memphis, Tennessee, went to Grandview, 
Missouri, where he became a civil service employee in the Air 
Force Reserve. He stayed employed in the Air Force Reserve 
until 1970. From 1966 until 1970, he also operated a jewelry 
store business.

In 1970, he and wife, BETTY WILSON, moved to Memphis, 
Tennessee, and opened a jewelry business in Bartlett, 
Tennessee. In addition to the jewelry business, he also built 
aluminum storage buildings. He stated that in June, 1970, a 
tornado hit his business and destroyed it.

He then went to San Antonio, Texas, and became 
employed by the Air Force Reserve as a flight engineer. He 
also operated a jewelry store in San Antonio until 1974, when 
lie—and- his—w-if e—BETTY divarcetl. - ---------------------------------

Interviewed on . 8/19/78 oOcean Springs,.. Mississippisiie # -Jacks-QU 62-544___

by____S,A_R0YCE DAVID HIGNIGHT/mae_____
24
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He then went to Mountain Home, Arkansas, and opened 
a jewelry store and married AVIS LEA HUNTER. He was married 
to HUNTER for approximately six months, and they divorced. 
HUNTER now resides at 1010 Hickory Hill Lane, Hermitage, 
Tennessee. .

He then went to Columbus, Mississippi, where he 
worked in the gubernatorial campaign for Governor CLIFF FINCH. 
While in. Columbus, he married PATRICIA SHINDALA of Starkville, 
Mississippi. He also advised that while in Columbus he sold 
fire extinguishers. He stated that during the gubernatorial 
campaign it was suggested that he tell people that he was a 
retired colonel and an ex-prisoner of war to campaign for 
FINCH. He. stated that after the campaign was over, he was 
dropped by the FINCH people.

He left. Columbus, Mississippi, in January, 1976, and 
went to Tyler, Texas, where he stayed with LARRY HUGHEY, a 
friend who had a farm. He went to Texas fox' the purpose of 
clearing up some "charges11 against him at New Braunfels, Texas.

He advised that he went to Dallas, Texas, to see a 
friend, and while there, he called his son and asked him to 
come see him, and shortly thereafter the police arrived and 
arrested him on a charge of non-child support on a warrant 
issued for him at Cleveland, Texas. He was released to 
authorities from New Braunfels, where he pled guilty to a 
charge of theft by check and received a sentence of eight 
years probation.

He advised that he then stayed in the vicinity of 
New Braunfels where he did construction work. He had an 
altercation with another employee, and he was arrested for 
violation of his probation but was released a couple of weeks 
later. He continued working around New Braunfels and was again 
arrested for possession of stolen merchandise which actually 
was a dispute between himself and an associate over some 
property that he had stored for the associate, and the charges 
were subsequently dropped. He continued in the construction 
business and married JO ANN CHILDRESS, and they were divorced 
after three months.

In January of 1978, he went to Houma, Louisiana, 
and went to work for Louisiana Off-Shore Caterers and worked 
there until April, at which time he went to work for Gulf Coast
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Caterers of New Iberia, Louisiana, and worked there until 
the end of June of 1978, at which time he came to Ocean 
Springs, Mississippi, and opened a jewelry shop. He lived 
at the Twin Pines Apartments the first three weeks he was 
in Ocean Springs and then moved to Route 6, Box 387.

He furnished the following description of himself:

Name
Also known as
Date of birth 
Place of birth 
Height 
We ight 
Eyes 
Hair
Social Security Number 
Education
Military service

BURGESS AUDIE WILSON, JR.
Bill___________

Father

Mother 
Stepmother

Brother

Sister

Sister

Ex-wife

Ex-wife

Ex-wife

Ex-wife

Fulton, Mississippi 
5 feet 11 inches 
170 pounds 
Brown
Grav
I , I
High school graduate
U. S. Air Force 
1947-1960
BURGESS AUDIE WILSON, SR. 
(deceased)
Grenada, Mississippi
MITTIE DALE (deceased) 
LILLIE MAE WILSON (deceased) 
Grenada, Mississippi 
ALLISON TOWERS WILSON 
Reform, Alabama 
LYDA MC GAHEY
2002 East Eighth Avenue North 
Columbus, Mississippi 
CHRISTINE GUNTHORPE 
Fulton, Mississippi 
BETTY LOU WILSON WADE 
Burleson, Texas 
AVIS LEA HUNTER
1010 Hickory Hill Lane 
Hermitage, Tennessee 
PATRICIA SHINDALA 
Starkville, Mississippi 
(believed killed in car 
accident)
JO ANN CHILDRESS 
113 Mill Street 
San Marcos, Texas
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Daughter

Son

Son

DEBORAH ANN JONES, 
husband CHARLES, 
Belvedere, Illinois 
STEVEN WAYNE WILSON 
Burleson, Texas 
MARK ANTHONY WILSON 
Burleson, Texas

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176



H)-302(Rev. 11-27-701

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

BURGESS AUDIE WILSON, JR., an inmate of the Ocean Springs
City Jail, Ocean Springs, Mississippi, furnished the following 
information to ROYCE DAVID HIGNIGHT and K. P. WHITE-SPUNNER, JR., 
who he knows to be Special Agents of the Federal Bureau of Investi­
gation, after having been advised the purpose of the interview being 
his knowledge and involvement in the murder of Dr. MARTIN LUTHER KING 
and after having been advised of his Constitutional rights which he 
waived as indicated by an Advice of Rights and Waiver of Rights Form 
which he signed:

Mr. WILSON advised that at the time prior to the murder of
MARTIN LUTHER KING, he was living in Grandview, Missouri, in a house 
on Byers Road with his wife, BETTY LOU, and his three children, 
DEBORAH, STEVE, and MARK. He was in the Air Force Reserve and also 
operated a jewelry store.

In the course of his jewelry business, he met a white male
Italian who was in his late sixties and was approximately 5 feet 9 
Inches tall, weighed approximately 230 pounds, and who operated a 
jewelry trade shop on Walnut Street. He stated that this white male 
introduced him to another white male Italian by the name of MITCH 
(Last Name Unknown), who was in his mid fifties and was approximately 
5 feet 10 Inches tall, and weighed approximately 190 pounds, who had 
black, wavy hair and had some connection with a bonding company, and 
also MITCH's brother, name not recalled, who fit the same physical 
description as MITCH, but who had numerous cut scars on his face.

He stated that.MITCH started delivering jewelry to him for
the purpose of having the stones removed from the fittings. He stated 
MITCH usually met him at a bar on Walnut Street which was run by a 
white female and it also appeared that MITCH might have been a part 
owner or had an interest in this bar. He stated that due to the 
volume of jewelry that MITCH was bringing to him, he asked MITCH 
about it, and MITCH advised him that it was stolen jewelry. MITCH 
told him, however, that he, WILSON, was in as deep as he, MITCH, was 
and that he would have to continue working with MITCH. He stated 
this relationship with MITCH continued until 1970.

He stated that MITCH brought up the idea of killing KING 
and said that there was a $50,000 contract on him. However, he

8/19/78 Ocean Springs, Mississj.ppip.^ jj Jackson 62-5^

SA K. P. WHITE-SPUNNER, JR.
SA ROYCE DAVID HIGNIGHT/RDH/mae

by -----------------------
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never said who put out the contract but said that he could get 
the money for WILSON if he killed KING.

WILSON stated that MITCH was well aware of his, WILSON's
thoughts, concerning KING and the black civil rights movement, in 
that his father, who was a pastor of the Central Baptist Church at 
Grenada, Mississippi, died of a heart attack which he, WILSON, 
thought was caused as a result of racial tensions at Grenada brought 
on by the forceful integration of his father's church.

WILSON stated that approximately five or six months before
KING'S murder, he started gathering information on the movements, 
habits, and whereabouts of KING.

WILSON advised that he had a red and white Bonanza airplane
Register Number 34L, and a Cessna 310 twin-engine aircraft, which was 
blue and white, which planes he used to fly to different places 
where KING was supposed to be. He stated that he recalls going to 
Huntsville, Alabama; Tupelo, Mississippi; Jackson, Tennessee; Atlanta 
Georgia; and Greenville, South Carolina. He stated that while at 
Tupelo, Mississippi, lie stayed in the Ramada Inn and believes that 
in the other places he visited he stayed in Holiday Inns.

He stated that MITCH furnished him a Japanese sniper rifle.
He stated that he kept the rifle and that just before Christmas of 
1975, he had it reworked at a gunshop in Columbus, Mississippi, on 
Fourth Street across from a bank. He stated that the last knowledge 
he had -of the rifle, his older son, STEVEN WAYNE WILSON, had the 
rifle and a shotgun but had told him that he had sold it.

Mr. WILSON advised that there was a garbage strike in
progress at Memphis, Tennessee, and that MITCH called him at his 
store in Grandview, Missouri, and told him that KING was coming to 
Memphis for a rally and instructed WILSON to come to Memphis where 
he was to meet two men at the Wonder Bar located at the corner of 
Summer Avenue and White Station Road.

Mr. WILSON advised that he flew to Memphis, Tennessee, 
in the Bonanza aircraft and landed at an airport just north of 
Raleigh, Tennessee. He stated that the airport was operated by a 
long-time acquaintance of his who had attended a church which was 
pastored by WILSON's father in the past. WILSON stated that his 
daughter, DEBORAH, picked him up at the airport’in her 1965 white 
Mustang, which WILSON had previously bought for her and which was 
registered in his name in Missouri.
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He advised that DEBORAH and her mother, BETTY LOU, were 
staying at the residence of TILSON's father-in-law, VERNON HOOTEN, 
3095 Ruskin Road, Memphis, Tennessee. He stated that HOOTEN had had 
a heart attack and that his wife and daughter were temporarily stay­
ing at the HOOTEN residence.

WILSON advised that he went to the Wonder Bar and while 
having a drink two white men approached him, one having an accent 
similar to a Puerto Rican.

The two white males furnished him with FBI credentials, 
which he stated had a black and white photograph of himself on it, 
and they took him and showed him where KING was to hold the rally. 
They then took WILSON to a hotel on South Main Street near Beale 
Street and took him to a room on the third floor. They told him 
he was to be in the crowd at the rally and that a decoy shot was to 
be fired and that he was then to shoot. They said that KING had a 
habit of raising his arms over his head when he was making a speech 
and that the second time that he did so, the shots were to be fired.

WILSON stated that on the day of the murder he was in the 
crowd standing near a wood fence approximately 60 feet from where 
KING was standing and that when KING raised his arms the second time 
he shot him.

Mr. WILSON advised that he had the rifle which he used 
strapped to-his belt under a suit coat and attached to his belt on 
a swivel.. He stated that the barrel protruded from below his coat 
but no one questioned him concerning it. He said that he had prac­
ticed a great deal swiveling the rifle and firing it.

He advised that after the shooting, he was stopped by the 
Memphis police, but he showed them the credentials, and they let 
him go,, and he walked on down the street approximately two blocks 
to where he had left the Mustang parked. He advised that he got 
in the Mustang and drove back to the HOOTEN residence, and his 
daughter, DEBORAH, then took him to the airport, and he got his 
plane and flew back to Kansas City. He stated that the airport 
that he used was on the Kansas side on the highway to Olathe, 
Kansas. He stated the airport was run by (First Name Unknown) 
FISHER. He also stated that he had purchased the Bonanza aircraft 
from FISHER.

WILSON advised that approximately one week before the 
murder, MITCH gave him $25,000 in $20 bills, and following the 
murder, MITCH gave him another1 $25,000, at which time he gave the 
credentials back to MITCH.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Dole of transcription 8/21/78

Photographs and major case fingerprints were taken of 
BURGESS AUDIE WILSON, JR., also known as ’’BILL” at the Ocean 
Springs, Mississippi, City Jail.

Interviewed on 8/19/78.... ot Ocean Springs, Mississippi;!. « _ Jacks onjSL-544„_._.

_SAJG J^HITJ>SH^^^ Do(c dictQtcd _&/21Z2i
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The following investigation was conducted by
SA KENNETH P. HUGHES?

On August 19, 1978, a review of the 1978 
Grenada City Directory shows a listing for the Central 
Baptist Church with Reverend JOE BELL as pastor at 
333 Second Street, Grenada, Mississippi, telephone 
226-2715.

The directory shows JOE BELL and wife,
MYRA N. BELL, residing at 235 South Mound Street, 
Grenada, Mississippi, home telephone 226-4133, and 
that JOE BELL is the pastor of the Central Baptist 
Church.

On August 19, 1978, FRED TILGHMAN, Chief of 
Police, Grenada, Mississippi, Police Department, 
Grenada, Mississippi, advised he could locate no 
arrest record or outstanding warrants for BURGESS 
AUDIE WILSON. JR., also known as BILL WILSON, date 
of birth, _ place of birth, Fulton,
Mississippi.

On August 19, 1978, JACK SIMMONS, Deputy
Sheriff, Grenada County Sheriff’s Office, Grenada, 
Mississippi, advised he could locate no arrest 
record or outstanding warrants on BURGESS AUDIE WILSON, JR., 
also known as BILL WILSON, white male, date of birth,

at Fulton, Mississippi.

On August 19, 1978, HUBERT SPEARS, United
States Post Office, Grenada, Mississippi, advised 
they did have a B. A. WILSON, who was formerly the 
preacher at the Central Baptist Church, Grenada, 
Mississippi, approximately four or five years ago.
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SPEARS stated that B. A. WILSON died, and his 
wife, possibly named GLADYS, after B, A. WILSON’s 
death, resided at 375 Levee Street, Grenada, 
Mississippi, which house is now vacant or in the 
process of being torn down. SPEARS further stated 
that B. A. WILSON and his wife lived in the parsonage 
behind Central Baptist. Church, and SPEARS stated that 
if WILSON had any children, none lived in Grenada, or 
they were all grown when WILSON wje the preacher at 
Central Baptist Church.

A review of the Grenada City Directory for 
the year 1978 shows a listing for Mrs. LILLY M. WILSON 
at 375 South Levee Street, Grenada, Mississippi, 
telephone number 226-4737.
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lay eyes on him again, or have him, BILL WILSOl-h ; at 
foot in her bouse. BILL further stated that LILLY 
WILSON did not want bill WILSON to get any of his 
•■a^ie ~'.s; ^* tJLSOa’s, intoritance, as he,
BILL WILSON, had already received his share of the 
estate by his father. A. off
BILL WmSuN s debts, BELL stated that he believed 
the amo'ont or 15,000 was the figure mentioned.

BELL stated that LILLY WILSON is now
deceased, staring teat she had left Grenada.,. Mississippi, 
and wont to a. niwiug heme at Fulton, Mississippi, 
where she dies approximately one year ago.

BELL stated that he did. hear that BILL WILSON
did get his father's, B. A. WILSON, shotgun as part 
of the ■inhere .neestating that BILL WILSON and'his 
brotner, name not known, argued or disagreed over 
who would get this shotgun which BELL staled was'worth 
approximately 0150 or $200 at that time. BELL stated 
that_he heard that the other WILSON brother walked 
out in crsgusc, and apparently left the shotgun with 
BILL WILSON. "

BELL,stated that CHRISTINE GUNTHORPE (phonetic)
was the administrator of the estate, and an attorney 
by the name of FREDERICKS read the will. "

BELL concluded by stating that the State
Baptist Convention keacKiuarters in Jackson. Mississippi 
would have the full detail of B. A. WILSON1s churches 
and their locations.
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Dote o{ transcription 8/22/78

LYDIA MG GAMY, 2002 East 8th Avenue North, 
Columbus, Giesissipnl. ws advised of the identity 
of Etc irRA?v'ia-at AaaE and of the nature of the 
.inquiry* HC GARA thereafter provided the following 
inforinotion J

NC GAUDY advised that ApiA-inatel.y one eeR later 
she received a similar telephone call from BILL GILfOd 
and on tikis occasion? ho told her that their brother? 
ALLYSON WILSON? Reform? Alabama? had suffered a heart 
attacks HC GAHEY stated that she immediately called 
her brother in Reform, Alabama, and found that he was 
in perfect health,,

MC GAILEY stated that on another occasion, BILL 
WILSON - had called hei.~ and .to Id _ -biLR_LbflL._h.Q_ L / _b“GR. j_nv^

Interviewed on jAWot _L<Rumbu^ J/MsjLpS^^Fik Jackson-62-544

SA GLYNNE L. HU?FEP/biw h , 8/21/78
-----------------------------------------------------------------------J------------------------------------------------ Date dictated ------- ------1
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in an airplane eras!) but that he had survived this crash. 
She stated that she. letter tcuad out this was not true 
at

IJC GAHEY stated that BILL WILSON has been 
married several tines and lias had numerous girl friends. 
She stated that several or his ex™wives and several of 
his girl friends have contacted her and asuod her if 
it was true that BILL WILSON had been a prisoner of 
war* She stated that she assured all of them that this 
was not the case.

MG GALEY advised that in 1968, to the best of 
her recollection. BILL WILSON was living in Grandview, 
Missouri, and was 'wriini at the Wilbur JewEg' Store. 
Belton, Missouri. Sho stated that WILSOh told her that 
he owned this icwolrv store, but she later found cut 
that he isM. was an ewployoc there. Sho stated teat 
BILL Wd SM never went to Hcrnphis, Tennessee, in 1958, 
to the best, of her knowledge.

MG GAHEY stated that BILL WILSON voted to 
Columbus, Mississippi, around the first of June, 1975, 
but lore Coxurnous, wisrsissippi, around the Last or 
August, 1975. She stated that when ho loft Columbus, 
Mississippi, ne moved to StCLkvr io, mssissipm, and 
stayed there until around January, 1976. She advised 
that while he was living in Starkville, Mississippi, 
he married PAT SBLNBOLA, 103 Catherine Drive, Starkville, 
Mississippi, telephone number 323-6717. MC GAHEY indicate 
that after her brother left Starkville, Mississippi, 
(and Lett PAT SiUJiOLA) he wont to the State of Texas. 
She indicated that shortly after his arrival in. Texas, 
he was placed in jail in San Antonio. She stated that 
she received numerous letters from BILL WILSON while 
he was incarcerated in Sun Antonio, Toxas, and recalled 
that the jail was on "Mill Street".

MC GAHEY .advised that BILL WILSON was married 
to BETTY WADE, 233 Smith Street, Burleson, Texas, for 
several years. She. stated that to the best of her 
recollection, her brother was married to BETTY WADE in 
1968. She stated that he received a divorce from her on
one occasion and that they later remarried. MC GAHEY
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advised that her brother and BETTY VJADE had three 
children, one daughter and two sons*

MC GMM 
DEBBIE JCNaS, 2b28 
Belvideref Illinois

advised that their daughter is 
Newburg Road, Trailer ii06f
, telephone number 815n»5 43-9 734

MC GABBY advised that BILL WILSON’s oldest 
son, STEVE TILSON, resides at 3117 Livingston, 
Fort Worth, Toxas,, She stated that WILSON’s youngest 
son, MARK MiSON. has been recently married and she 
is not certain whore he is presently living.

MC C/BEV stated that BILL E’.liME fs'-vies an. 
individual in Sss E'crccM, 'Masao, whew first rases vas 
JOANN and whose last. name she did net knew She stat 
that tins individual resides at 113 Mill Street, 
San Marcos, Texas, red subscribes to telephone number 
512“392-4025 . MC GALEY stated that JOMM indicated, 
to her in a telephone conversation on one occasion 
that she planned to divorce BILL 'WILSON and daring 
the same conversation she asked MC G/MEY whether or 
not TILSON had, in fact, been a prisoner of war, 
MC GAHEY stated that she told JOANN that he had never 
been a prisoner of war,.

MC GABEY stated that she, as the oldest child 
in the family, has always felt an obligation to look oat 
for the interest of her brothers and sisters,. She stated 
that she has been quite concerned for the past; several 
years with the behavior pattern of her brother, BILL 
WILSON. She stated that on wore than one occasion she 
has discussed the possibility of admitting him to an 
institution for alcoholics with her brother, ALLYSol'S WILSON 
who lives in Reform, Alabama. Sho stated that both she 
and ALLYSON WILSON feel that their brother, BILL WILSON, 
desperately needs some type of help.
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advised that her brother and BETTY WADE had three 
children, one daughter and hr sons.

MG GAHEY advised that their daughter is 
DEBBIE JONES, 2626 dewburg Road, Trailer #106, 
Belvidere, Illinois, telephone number 81.J-Y43-9734

KG CANEY stoned tint RIAT, WILSON rvvie^ an

to her in a telephone conversation on one occasion 
that she planned to divorce BILL iJLiOl and during 
the same conversation she asked AO GALEY whether or 
not WILSON had, in fact, been a prisoner of v;ar, 
MG GAHEY stated that she told JO.ANN that he had never 
been a prisoner of war,.

KG GAHEY stated that she, as tine oldest child 
in the family, has always felt an obligation to look cut 
for the interest of her brothers and sisters. She stated 
that she has been quite concerned for the past several 
years with the behavior patteirn of her brother, BILL 
WILSON. She stated that on more than one occasion she 
has discussed the possibility of admitting him to an 
institution for alcoholics with her brother, ALLYSON WILSON, 
who lives in Reform, Alabama. She starred that both she 
and ALLYSON WILSON feel that their brother, BILL WILSON, 
desperately needs some type of help.
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The following investigation was conducted at 
Ocean Springs, Mississippi by SA HARRY H. CARPENTER 
on August 19, 1978:

LOUIS P. HELMS, Helms Realty, U. S. Highway 
90, Ocean Springs, Mississippi, home telephone number 
875-2098, office telephone number 875-0016, advised 
that he does not know a BILL WILSON. HELMS was shown 
a photograph of WILSON and he still stated that he 
did not know WILSON and did not know how WILSON had his
name.

MAUDIE ODOM, Bartender, Angle Inn Restaurant 
and Lounge, Highway 90, Ocean Springs, Mississippi, 
advised that BILL WILSON had been coming to the Angle 
Inn for approximately two months and appeared to be a 
normal customer, causing no trouble. She stated that 
one of WILSON's close friends, is CARL FORTNA, telephone 
number 875-0220.

On August 19, 1978, Mrs. MARGARET ALLEN, 
Assistant Manager, Twin Oaks Motel, Ocean Springs, 
Mississippi, telephone number 875-5881, stated that 
BILL WILSON .stayed at the Twin Oaks Motel for 
approximately one month and was an ideal tenant. 
She stated he caused no problems and she knows of 
no close, associates of WILSON.
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Dote of tronscription . August 21, 1978_____

CARL D. FORTNA, Route 6, Box 387, Ocean Springs, 
Mississippi, telephone number 875-0220, was advised of the 
identity of the interviewing Agent and the nature of the 
interview, FORTNA, a white male, born |______________ |, in
Great Bend, Kansas, advised that he completed the tenth 
grade of high school, and he could read and write.

FORTNA stated that he met BILL WILSON in Belton, 
Missouri, in 1966 or 1967. FORTNA was in the Air Force at 
this time stationed at Richards-Gebauer Air Force Base in 
Belton, Missouri. FORTNA stated that WILSON and WILSON's 
wife owned a jewelry store in Belton, Missouri, and that 
WILSON was a member of the 442nd Air Force Reserve Unit 
stationed at Richards-Gebauer Air Force Base. FORTNA stated 
he knew WILSON through their association in the VFW in Belton, 
Missouri. FORTNA stated that he, FORTNA, retired from the Air 
Force in 1969 and did not see WILSON again except for one 
brief moment in 1972 until approximately two months ago. 
WILSON came to Ocean Springs, Mississippi, from Lafayette, 
Louisiana, about two months ago and lived in the Twin Pines 
Motel on Highway 90, Ocean Springs, Mississippi. On July 23, 
1978, WILSON moved into a house owned by FORTNA located next 
door to FORTNA's present residence.

At approximately 4:15 PM on August 18, 1978, WILSON 
asked FORTNA to come into WILSON's house, that he had something 
very important to tell him. WILSON told FORTNA, "I killed that 
black son-of-a-bitch." FORTNA asked WILSON who he was talking 
about, and WILSON replied MARTIN LUTHER KING. FORTNA stated 
that he told WILSON he did not believe him, and WILSON said, 
"I am telling you the truth. I actually killed him. I've 
been living with it for ten years, and I can't take it anymore." 
WILSON told FORTNA that MARTIN LUTHER KING was responsible for 
WILSON's father’s death. WILSON did not elaborate further on 
this. WILSON told FORTNA that this killing was "engineered" 
by LOU CRUZ (phonetic). FORTNA stated that he knows LOU CRUZ 
and that LOU CRUZ owned or still owns Lou Cruz Jewelry, 1505 
Main Street, Grandview, Missouri.. WILSON told FORTNA that he 
drove to the State Line Airport in Kansas City, Missouri, 
driving a new Ford Thunderbird. WILSON told FORTNA that CRUZ

Interviewed on __ ___8/19/78 ol0cean Springs, MississippjFi|„ « Jackson 62-544

ty SA HARRY H. CARPENTER/ma e Dote dictoted ___ __8^/19/78________
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also owned an identical Ford Thunderbird. WILSON left his 
Thunderbird at the airport and flew to Memphis, Tennessee. 
CRUZ came to the airport and picked up WILSON's Thunderbird 
and took it from the airport so it would not be noticed. 
When WILSON arrived in Memphis, he borrowed a white Ford 
Mustang that he had purchased for his daughter, DEBORAH. 
DEBORAH had driven from Kansas City to Memphis in the Mustang. 
WILSON told FORTNA that he went to the motel where MARTIN 
LUTHER KING was staying and that he used a Japanese sniper 
rifle and shot KING holding the rifle on his hip. He stated 
that this rifle is now in the possession of WILSON’s son, 
STEVE. WILSON told FORTNA that he was driving away from the 
scene in the Mustang, and he was stopped by the Memphis police, 
but he talked himself out of a ticket, and the car was not 
searched. He stated that the rifle was in the trunk of the 
car at this time. WILSON told FORTNA that he then flew his 
airplane back to Kansas City, and CRUZ picked him up at the 
airport and took him home.

FORTNA stated that when WILSON told him the above 
information, he, FORTNA, believed that WILSON thought he was 
telling the truth and that he swore on his mother’s grave in 
front of a priest that it was the truth. FORTNA stated that 
WILSON had never mentioned this subject prior to this instance. 
FORTNA stated that WILSON has been drinking heavily for the 
past two months and has lied to him several times in the past 
two months. WILSON, on occasion, would tell FORTNA that he 
had been married three or four times since divorcing his first 
wife and then come back at a later date and say that he had 
not been married after divorcing his first wife.

FORTNA stated that WILSON is an excellent pilot, 
that he, FORTNA, has flown with WILSON through bad weather, 
and WILSON had no problems flying the aircraft.
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• The following investigation was conducted by
SA GWYNNE L. HUPFER at Columbus, Mississippi, on 
August 19, 1978:

A physical observation of 401 5th Street South, 
Columbus, Mississippi, revealed that this is the address 
of the Candlewood Apartments.

JAMES LANCASTER, 810 Holland Avenue, advised 
that he is the owner of the Candlewood Apartments. 
LANCASTER stated that he does not recall anyone by the 
name BURGESS AUDIE WILSON, JR., or BILL WILSON, renting 
an apartment from him. LANCASTER advised, however, that 
he has had a great chai of turnovers in these apartments 
over the past several years and he could not possibly 
recall all his tenants by name. LANCASTER advised 
that his daughter, RITA BROWNLEE, was the resident 
manager of the Candlewood Apartments for him for several 
years. He stated that she might recall this individual.

RITA BROWNLEE, 3504 Camilia Circle, advised that 
she was the resident manager of Candlewood Apartments 
during portions of 1974 and all of 1975 and 1976. BROWNLEE 
advised that she does not recall anyone named BURGESS 
AUDIE WILSON, JR., or BILL WILSON renting an apartment 
from her. She stated, however, that she located a payment 
from a BILL WILSON, dated July 16, 1975, for apartment #9 
at the Candlewood Apartments. She advised that this is 
the only record she could find of this individual and 
stated that he must have paid his rent payments in cash.

DONALD BEARD, Columbus Police Department, 
advised that their records indicate BURGESS A. WILSON 
was the complainant and victim of a strong-arm robbery 
on August 7, 1975. BEARD advised that is the only record 
they have of a BURGESS A. WILSON in their files.

BEARD stated that they have a record of a BILL 
WILSON, Apartment #9, Candlewood Apartments, as being 
the subject of a disturbance call on August 7, 1975, and 
again on August 13, 1975. BEARD advised that a review of 
his records indicates that on both of these occasions another
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tenant at the Candlewood Apartments had called the 
police to complain of excessive noise at the apartment 
of BILL WILSON. Both of these incidents were handled 
by officers of their department with no arrests being 
made and no charges being filed.

BARBARA HENSON, Dispatcher, Lowndes County 
Sheriff's Office, advised that their records are negative 
concerning BURGESS AUDIE WILSON, JR., or BILL WILSON.
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WILLIAM HENRY CAMPBELL, 1706 Kensington Drive, 
Ocean Springs, Mississippi, was advised of the identity 
of the interviewing Agent and the nature of the interview. 
CAMPBELL stated that he is the general superintendent of 
Gulf South Construction Company, Ocean Springs, Mississippi.

CAMPBELL stated that he does know BILL WILSON 
and that BILL WILSON had worked for him at Gulf South 
Construction Company as a carpenter for approximately 
two weeks in July. He stated that WILSON worked 
directly under him, CAMPBELL, but that WILSON quit 
after two weeks because he wanted more money and 
CAMPBELL was not able to pay him more.

He stated that WILSON was a relatively quiet 
person who did not brag or talk about anything concerning 
violence or notoriety and did not appear to have any 
rac la 1 p rob 1 ems«

CAMPBELL made available the following application 
for employment concerning BILL WILSONS

Interview^ en ^8x19-78. ___ot Ocean Springs, Mississippi # Jackson 62-544

by -SA-^YJK.CARP^ _________________ ..................... 8-21-78__________
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'Fills document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the EBI and is loaned to 
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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Number of Children

JN 62-544

PERSONAL INFORMATION

Married

Salary
Position

Are You Employed Now?

Where When

^ppKr^lM fe? ^j^pl^oyrn ^ s

Social Security Number

Name
Middle

Zip

Permanent Address

Phone Number

Data of Birth

If Related to Anyone in Our Employ, 
State Name and Department

EMPLOYMENT DESIRED

zip

Own Homa Rant Board

Height ^ r " Weight f y ()
Widow ad

"■ Dependents Other* *
•' Than Wife or Children

Date You 
Can Start

Color Color 
of Eyes

Divorced Separated

Citizen 
of IL S. A.

Yes C
No O

Referred 
By

If So May We inquire 
of Your Present Employer

■ Ever Applied to this Company Before?

EDUCATION Name and Location of School Years 
Attended

Date 
Graduated Subjects Studied |

Grammar Schoo) '' rrAcJ^£/JF P7r,L ■
£u l.^-V^ /^ ,'j_C , MW-ty

High Schoo) \ *• *

College

Trade, Business or
Correspondence

School

Read

. CREEO. COlOS Ort NATIONAL OHIO IM OF ITS I.

(Continued on Other Side)
Fo'm C®a-?s WILSON JONES APPLICATION FOR EMPLOrn

U. S. Military or 
Naval Service

Subjects of Special Study or Research Work

What Foreign Languages Do You Speak Fluently?

Present Membership in 
National Guard or Reserves

Write

Activities Other Than Religious i A . .
(Civic. Athletic. Fraternal, etc.) ._J_zyx<-^-IL_Z_Z
EXCLUDE ORGANIZATIONS. THE NAME OR CHARACTER OF WHICH INDICATES
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' JN 62-544

FoiLMER EMPLOYERS (List Below Last Four Employer?. Startint; With Last One First)

Date
Month and Year Name and Address ol Employer Salary Position Reason for Leaving

From xV\ ^ 7 $ 

To ^0 J > £

. ^ PpSp $2Pi
A-^c J M2h—A ^ < - _^.,L< ML AEXi7&l

Tr^^D ^Z^-

From r~(3~^ Y S 

To MW > >

C ttP'TOfiuT^^ 

/Y^ J^k'j, Ay > ‘-LL.___ 2aa>J d^
S/tU2’ ( 
.pJ-^^^tL A ^-ft /t. 7? Ta I r>-

F^ A? 4 </ t/ *5

To A<f? V5

0 5 A-^ Aj ^ c/
Ki^A br'a~ fit-A, 7Y 5

/ / Oe).^ Ha- /?4~r.7^ '

From

To - .
''■.;_•,'■ - - - < r-'4- j ^ •^ ..v,- ’ — L ■ ^. ' r - .--■_--

REFERENCES: Give Below the Names of Three Persons Not Belated To You, Whom You Have Known At toast One Year.

PHYSICAL RECORD: 
List Any Physical Defects

WYS':';..4 Name...--£ -■ '■■ '-. .4 '■-.•■..;. Address- 4?: T - L^ / •--••4;:-;' Business - .^- -.:••■<■ • - Years / . 
Acquainted

1 4.44A Ao^t^^______ _
•DCri-hU ^sWfj e>Qyd£_

Or.ft^J S^-’^; f /'r ''re ^^T/f^o (J <; A-<

2 LMAv a? l ^ f 1^4/ -40 > llAtx.^'JTtZA'Z- 
FT<sJ c-<h /J. "7—>C £cJnWr'6rt f ^

3 ^.4 ft tf/.0 Rita?s. ^Ad RtZ »LC g At 0 d 4 A . " " ' 4-4 / C7 r^Srt-!'.^/

Were You Ever Injured? 70 6 Give Details

Have You Any Defects In Hearing? ^7) - •. In Vision? A? ri In Speech? /G7I ’
In Casa of -
Emergency Notify ^t\^ fi .U i>;l L ^ 4 /?^y

■ . .. . Nam* Address Phone No.

I authorize investigation of al) statements contained in this application. I understand that misrepresentation or omission of facts called for 
is cause for dismissal. Further, I understand and agree that my employment is for no definite period and may, regardless of the data of pay me; l 
of my wages and salary, ba terminated at any time without any orsvious notice. . . .-:•/'-•....,. > ■ ■ \ . ■ '. . ‘

■ Signature

Interviewed By

REMARKS

DO NOT WHITE BELOW THIS UNE

Date

Position

Neatness Character

Personality Ability

Hired For Dept. Will Report
Salary 
Wages

Approved: 1. 2. 3.

Employment Manager Dept Head General Manager
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JN 62-544 
/blc 
1

AT VETERANS ADMINISTRATION CENTER, GULFPORT, MISSISSIPPI

On August 21, 1978, Mrs. INGRID SAMPSON, Medical 
Administration Division, Veterans Administration Center, 
Gulfport, Mississippi, advised SC(S) BETTY LOU CLARK she 
could locate no record indicating that BURGESS AUDIE WILSON, 
JR., had ever received treatment at the Gulfport or Biloxi, 
Mississippi, Veterans Administration Centers.

AT KEESLER AIR FORCE BASE, BILOXI, MISSISSIPPI

On August 21, 1978, Airman First Class SUSAN DRENNON, 
Clerk, Registrar's Office, Keesler Medical Center, Keesler Air 
Force Base, Biloxi, Mississippi, advised SA EDGAR L. O'NEILL, 
JR. that there was no record in the in-patient records or out­
patient records that BURGESS AUDIE WILSON, JR. had ever received 
treatment there.

She stated that if a patient is treated for routine 
physical examination and is not again seen for a period of two 
years, all medical records are thereafter transmitted to U. S. 
Air Force Medical Records Center, St. Louis, Missouri.
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JN 62-544 
BWW/lrm 
1

The following investigation was conducted by SA 
BRENT W. WARBERG at Columbus, Mississippi:

PARKER W. NEELY, 1814 Short Main Street, Columbus, 
Mississippi, advised he did business until 1976 as the 
Box 4-N Gun Shop. Eis business concerned gunsmithing. 
NEELY’s records reflect on July 17, 1975, B. A. WILSON, JR., 
Starkville, Mississippi, brought in an Arisaka 25 caliber 
rifle, which rifle was a Japanese military type with the 
serial number obliterated. The rifle was a long barrel 
model. NEELY redid the stock and action. The gun was in 
working order when he got it. The gun was picked up on 
December 9, 1975. NEELY advised all other records regarding 
the gun were destroyed‘s however, he does recall the subject 
as he sold the subject a Colt Diamondback 38 revolver, two 
inch barrel, for which the subject still owes him. NEELY 
stated he determined later the subject was arrested somewhere 
in west Texas and this revolver was confiscated. NEELY could 
provide no other information regarding the subject or his 
activities. NEELY did recall the subject stated he obtained 
the rifle from some individual in Tupelo, Mississippi, name 
unrecalled.
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JN 62-544

The following investigation was conducted by
SA K. P. WHITE-SPUNNER, JR., of the Jackson Office of the 
FBI:

On August 23, 1978, Sergeant LAURA MIZE, Desk
Sergeant, Ocean Springs. Mississippi, Police Department, 
advised that Deputy (FIRST NAME UNKNOWN) REYUN,, of the. Comal 
County, Texas, Sheriff's Department had arrived at the 
Ocean Springs Police Department early that morning to pick 
up prisoner BURGESS AUDIE WILSON, JR. Desk Sergeant MIZE 
advised that Deputy REYUN departed Ocean Springs at 
approximately 10:00 AM, that date, with WILSON en route to 
New Braunfels, Texas.
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:v. 7-15-75)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
REPORTING OFFICE OFFICEOF ORIGIN DATE INVESTIGATIVE PERIOD

PITTSBURGH MEMPHIS 9/14/78 I 9/11/78
TITLE OF CASE | REPORT MADE OY | TY PEO BY

MURKIN
। SA THOMAS F. BURGOYNE_________1 jem

CHARACTER OF CASE

CR

REFERENCES; Memphis teletype to Bureau dated 9/1/73.

-RUC-

APP ROVED

ACCOMPLISHMENTS CLAIMED O none ACQUIT- C ASE H AS SEEN:
C ON V1C . PRETRIAL 

DIVERSION FUG. FINES SAVINGS RECOVERIES TALS
PENDING OVER ONE YEAR | iYES | |nO 
PENDING PROSECUTION

OVER SIX MON THS | 1Y ES | } NO

COPIES MADE:

SPECIAL AGEN T 
IN CHARGE DO NOT WRITE IN SPACES BELOW

4-Bureau (44-38861)

2-^emphis (44-1987 Sub M)

1-Pittsburgh (44-1572)
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FD-2C4 (Rev. 3-3-59)

UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE
FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Copy to:

Report of: THOMAS F. BURGOYNE

Date: 9/14/78

Field Office File j: 44 — 1572

Title: MURK IN

Office:piTTSBURGH, pA,

Bureau File#: 44-38861

Character: CIVIL RIGHTS

On 9/11/78, RONALD N. KARAS, Weirton, W.Va., advised 
he purchased a 1956 Beechcraft Bonanza Aircraft, Model G-35, 
Registration No. N4434L, on or about 10/24/77. A review 
of aircraft log records disclosed no identifiable information 
concerning the names BURGESS AUDIE WILSON or LOU CREWS. 
Further, no entries were observed in aircraft logs which 
would indicate the aircraft's specific location in April, 
1968.

-RUC-

This document contains neither recommendationa nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to your agency; it and its contents 
are not to be distributed outside your agency.

* U. S. GOVERNMENT PRINTING OFFICE' • l^TO O - lUri-tUO
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PG 44-1572

DETAILS:

The following investigation was conducted by 3A 
THOMAS F. BURGOYNE on September 11, 1978:

RONALD N. KARAS, 120 Paige Court, Weirton, W.Va., 
advised that he purchased a 1956 Beechcraft Bonanza Aircraft, 
Model G-35, Registration No. N4434L, on or about October 24, 
1977, from the Simpson Aircraft Sales Company, located in 
the State of Iowa. KARAS indicated that the aircraft was 
currently hangered at the Ohio County Airport, Wheeling, 
W.Va. KARAS stated that he did have some documents in his 
possession pertaining to the aircraft and these documents 
were reviewed with negative results regarding the names 
BURGESS AUDIE WILSON or LOU CREWS. The records in KARAS' 
possession also failed to disclose any information which might 
indicate the location of the aircraft during the month of 
April, 1963. KARAS noted that the aircraft's logs were 
currently in the aircraft at the Ohio County Airport, and 
he subsequently called LEROY HARRIS, Director of Aircraft 
Maintenance, and advised HARRIS to obtain these logs and 
make them available to the FBI.

LEROY HARRIS, Director of Aircraft Maintenance, 
made available three aircraft logs pertaining to a 1956 
Beechcraft Aircraft, Model G—35, Registration No. N4434L, 
and a complete review of these logs failed to disclose the 
names BURGESS AUDIE WIT,SON or LOU CREWS. A review of the 
logs indicated the aircraft received an annual inspection 
on February 28, 1968, which inspection was signed by an 
individual whose last name appeared to be FRANKENFIELD, 
whose inspection authorization number was AI113652G. Nr 
further identifiable data was noted concerning where this 
inspection was performed. The next inspection date for 
the aircraft was July 19, 1958, which inspection was also 
Signed by FRANKENFIELD.

2
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PG 44-1572

On October 12, 1968, the aircraft’s engine received 
maintenance attention, at which time the maintenance work 
was signed by FLOYD OLSON, Air Frame and Power Plant 
Number 1724046, with no further identifiable information 
noted regarding the location of this inspection.
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